
Zápis ze zasedání Akademického senátu HAMU'konaného dne 25'9.2ol2

Přítomni:prof.PhDr. J. Havlík,CSc., MgA. I. Kahánek,Ph.D.,
doc.MgA.Daniel Wiesner,doc'Ing. o. Urban,Ph.D., doc. F' Malý,
Mgr. o. Kvěch,Mgr. J'Bubák, Ph.D., B.Říhová, MgA. H. Turečková, L. Klánský
omluveni: Mgr. V. Janeček, L. Matoušek, MgA. T. Krejča,
tostcl rng. Á. p'ůsová, tajemnice HAMU, prof. v. Mařeš, děkan HAMU

Předseda přivítal přítomné senátory a hosty, popřál jim hodně sil do nového
školního roku 2oL2/2oL3 a konstatoval, že senát je usnášeníschopný'

Program:
l) Informace pana děkana
2)Informace paní tajemnice
3)Kooptace nového člena As HAMU do pedagogické komory za prof.I.Kubicovou
4)Návrh na zavedení nového volitelného předmětu,,Uvod do teorie interpretace"

pro posluchače magisterského stupně studijního programu Hudební umění
(prof. Havlík)

5)Různé

ad 1)
pan áěkan sdělil senátorům, že se rozhodl snížit počet členů Umělecké rady
Hudební a taneční fakulty AMU o dva členy _ prof. J' Tomáška
a prof. B. Hybnera, kteří by v UR HAMU zůstali pouze jako emeritní členové
do konce jeho děkanského mandátu, tj. do 31.1' 2oI4.
Závěr= senátoři s uvedenou změnou souhlasí.
Pan děkan oznámil i změnu ve vedení na taneční katedře HAMU, novým
vedoucím TK pověřil PhDr' Václava Janečka, jemuž předá jmenovací dekret
po vyjádření AS HAMU a UR HAMU (1.11.2012). Doc. D. Wiesner ocenil
rozhodnutí děkana, PhDr. Janečka si váŽí nejen jako profesionála, ale
i jako charakterního člověka a on sám ho v nelehké práci vedeníTK všemožně
podpoří.
Závér: As HAMU se k rozhodnutí děkana vyjádři! kladně.

ad 2)
Paní tajemnice oznámila přítomným aktuální stav čerpání rozpočtu a odhad
čerpání do konce roku. Zahájení provozu v bistru HAMU se po rekonstrukci
uskuteční podle plánu 1.10. t.r. V současné době probíhá výběrové řízení
na rekonstrukci sociálního zařízení v LP, 2. patro,-děkanát - rekonstrukce musí
být hotova do 30.11. t.r. - financováno z MSMT CR, rekonstrukce
v divadle Inspirace ( hlavně vzduchotechniky) proběhne až v létě 2ot3,
vzhledem k financování z MŠtvt, kdy finanční prostředky budou v kladném
případě uvolněny až na jaře 2013, poté musí proběhnout výběrové řízení
na dodavatele. V současné době Se upravuje místnost č. 1046 pro studenty
hudebního mana9ementu.
Panítajemnice dále sdělila, že chod obou vrátnic od 1. 9.2oL2je plně zajištěn
externí firmou sEcURITAS.
Senátor Bubák upozorňuje na problémy s klíči mezi katedrou ZoR a Katedrou
dirigování. Pan děkan doporučuje řešit toto téma na příštím kolegiu děkana.



ad 3)
Předseda AS HAMU oznámil, že Prof.I. Kubicová, nejsouc už členkou akademické
obce (neprošla výběrovým řízením) a na ak. rok 2oI2/20L3 dostala externí
pověření, se vzdala funkce senátorky' Proto předseda senátu kooptuje
do pedagogické komory senátu doc. Daniela Wiesnera' který je rovněž
z taneční katedry.
Pan děkan zd|uraznil, že členy akademické obce mohou být pedagogové jak
v interním, tak v externím pracovním poměru, ale jen ti, kteří prošli výběrovým
řízením.
Z'ávěr= senátoři souhlasí s kooptací doc.Daniela Wiesnera
do pedagogické komory As HAMU

ad 4)
Předseda senátu prof. Havlík sdělil přítomným , že by bylo vhodné na KTDH
zařadit nový volitelný předmět ,,Úvod do teorie interpretace''
pro posluchače II. ročníku magisterského studia od školního roku 2013l20L4.
Uvedený předmět na KTDH už před mnoha lety zavedl prof. Zich a prof. Havlík
se domnívá, že tento předmět by byl přínosem nejen pro studenty programu
Hudební umění, nýbrž i pro studenty programu Taneční umění. Zavedení tohoto
předmětu jako volitelného pro studenty magisterského stupně.je žádoucí
i vzhledem k blížící se reakreditaci studijních programů a oborrj na HAMU, kde
je akreditováno doktorské studium oboru ,,Interpretace-teorie interpretace''.
Navíc by nový předmět s předpokládanou kreditovou dotací 1 kredit napomohl
ke zvýšení počtu volitelných předmětů ve 2. ročníku mg. stupně, v němž
se mnozí studenti potýkají s nedostatečnou nabídkou volitelných předmětů.
Senátor Malý doporučuje připravit podklady tohoto nového předmětu pro příští
zasedání AS.
Závěr; Pro příští zasedání As HAMU budou připraveny podklady
k navrhovanému novému předmětu (náplň předmětu, sylabus, studijní
literatura, podmínky studia atd.), aby senát mohl návrh kvalifikovaně
projednat a zavedení nového předmětu případně schválit.

p;of. PhDr. Jaromír Havlík,CSc.
'',' předseda AS HAMU

zasedání skončilo v 16,00 hod.
zapsala: Jana Suchá
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